



Smartphone Kontrollpunkt Spittal an der Drau

Mit Hilfe von Kontrollpunkten kann die Positionsgenauigkeit von Smartphones und mobilen Navigationsgeräten überprüft werden.

Der Kontrollpunkt in Spittal an der Drau befindet sich auf der südöstlichen Seite des Rathausplatzes.

So einfach funktioniert es:

Mit dem Smartphone wird der QR-Code vor Ort eingescannt, dann öffnet sich eine Karte im Browser. Wenn dann das Handy genau über die gekennzeichnete Metallplatte gehalten wird, ist der Unterschied zwischen tatsächlicher Position und angezeigter Position des Handys erkennbar.

Ein mobiles Navigationsgerät wird ebenfalls darüber platziert und mit den angegebenen Koordinaten verglichen.

Auf der Homepage <https://kontrollpunkt.bev.gv.at> wird dem User die Differenz direkt angezeigt.





Smartphone Control Point Spittal an der Drau

Control points can help us to verify the position accuracy of our smartphones and mobile navigation devices.

The control point in Spittal an der Drau is situated at the southeastern side of the square in front of the town hall.

It is as easy as that:

You scan the QR code with your smartphone, and subsequently the browser opens a map.

Then hold your smartphone directly above the engraved metal plate - the difference between your actual position and the position indicated on your mobile device will become visible.

In the same way a mobile navigation device can be placed above the plate and compared with the specified coordinates.

If you enter our website <https://kontrollpunkt.bev.gv.at>, the deviation will be displayed directly.

